
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van 

mevrouw A. Poelstra-Bos van D66 over het voorkomen van het weghalen van nieuwe 

groenvoorzieningen. 

De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

 

1. Is het College het met de fractie van D66 eens dat het weghalen van groen uit 

daarvoor bestemde voorzieningen zoals Groene tegels niet wenselijk is? 

Ja, wij zijn het met u eens dat het niet wenselijk is. Meer groen is goed voor de 

biodiversiteit, maar ook voor de afwatering van regenwater en gaat de opwarming van 

Groningen, oftewel hittestress, tegen. Dit ondersteunen wij ten volle met initiatieven, 

zoals groene tegels, Maai Mei Niet, de kansenkaart vergroening, geveltuintjes, groene 

daken en groene boomspiegels. Jammer genoeg gaat er weleens wat mis. In het geval 

van de groene stoeptegels in de Adelheidstraat heeft de aannemer zich helaas vergist 

door de plantjes weg te borstelen. Dit is uiteraard niet de bedoeling. In dit geval 

hebben we direct onze excuses gemaakt aan de betrokken buurtbewoners en 

afgesproken om de plantjes te vervangen. De plantjes zijn een week later 

teruggeplaatst. 

 

2. Kan het college aangeven hoe vaak dergelijke incidenten gebeuren in onze 

gemeente?  

Het onopzettelijk weghalen van groenvoorzieningen is een paar keer gebeurd. We 

houden hier geen tellingen van bij. We beheren en onderhouden in totaal 1453 hectare 

aan groen en 1051 hectare aan verharding als gemeente. Het onopzettelijk 

weggehaalde groen gaat vaak maar om een aantal vierkante meters. Dit is op de grote 
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schaal die we beheren, maar gering. Niettemin springen deze enkele meters extra in 

het oog als het bewonersinitiatieven betreft. 

 

3. Wat gaat het College eraan dat dit niet weer gebeurt en dat alle Groene Tegels en 

andere groenvoorzieningen in de gemeente ook daadwerkelijk groen blijven? 

We zijn altijd bezig het groenbeheer te verbeteren. Zo hebben we een werkprotocol 

voor het Maai Mei Niet-initiatief met duidelijke instructies voor de maaimachinisten 

aan de hand van maaikaarten. We organiseren daarnaast workshops over biodiversiteit 

en geven instructies op locatie en herhaaldelijk tijdens werkoverleggen. Elk jaar 

evalueren we de werkwijze rond Maai Mei Niet. De uitkomsten hiervan gebruiken we 

ook voor de verbetering van de uitvoering en beheer van andere groene initiatieven.  

 

Daarnaast worden aannemers extra geïnformeerd en geïnstrueerd over de diverse 

groene initiatieven, zodat incidenten zoals bij de Adelheidstraat worden voorkomen. 

We kijken daarnaast naar welke lessen we uit dit incident kunnen trekken. Ten slotte 

werken we aan het verbeteren van werkprocessen, waarbij het beheer bij nieuwe 

groene initiatieven vanaf het begin van een project meegenomen wordt, zodat er 

rekening mee gehouden wordt of een initiatief goed beheerbaar en onderhoudbaar is.  

 

4. Is het College bereid om te onderzoeken op welke manier markeringen kunnen 

worden aangebracht of instructies kunnen worden gegeven zodat nieuwe 

groenvoorzieningen niet verwijderd worden? 

Ja, daartoe zijn wij bereid. Zie ook ons antwoord op vraag 3. We gaan onderzoeken op 

welke manier de plek in de Adelheidstraat beter zichtbaar kan worden gemaakt. Dit 

doen wij in samenspraak met de betrokken buurtbewoners. Daarbij gaan we ook 

nadenken over het beter zichtbaar maken van andere (soortgelijke) groene initiatieven 

in de gemeente. We moeten ons echter realiseren dat het mensenwerk blijft, waardoor 

incidenteel fouten gemaakt worden. Uiteraard zullen we alles doen om dit te 

voorkomen. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


